

# 目 录

科学与管理 2010年第2期

## 创新管理

- 后危机时代再论中国模式 ..... 麦强盛等(05)  
供应链中企业技术创新博弈行为分析 ..... 于珍(08)  
试论作为积极人性假设的自我实现人 ..... 李培挺(12)  
工科研究生导师工作几点思考 ..... 樊炳辉等(17)  
知识管理：高校机关建设的新视点 ..... 张长海(20)

## 经济视点

- 出口补贴与反补贴中的政府利益诉求 ..... 杨文兰(24)  
金融危机背景下的企业财务战略与资本扩张对外投资方式研究 ..... 隋玉明(27)  
对日软件外包产业的竞争现状研究 ..... 邢丘丹等(33)  
PPP 融资模式风险分析 ..... 李灿灿(36)

## 发展战略

- 关于对山东工业转方式调结构的思考 ..... 王兆春等(38)  
基于专利的山东省区域创新效率评价研究 ..... 崔恺媛等(42)

我国科技成果管理现状及对策分析·····张伟滨等(46)

**软科学研究**

山东经济增长的最终需求影响分析·····张东光(50)

和谐视角下基于利益相关者的企业社会责任研究·····王德胜等(54)

山东战略石油储备基础性问题研究·····刘豆豆等(60)

**企业管理**

中小企业集群关系网络结构及其功能研究·····毛文静(63)

台塑管理体制对大陆民营企业发展借鉴作用·····王伟龙(67)

基于社会资本理论的企业员工知识共享倾向研究·····徐海玲(70)

谈通过信息化技术实现发电企业物资一体化管理·····程薇娜等(73)

**高等教育**

浅谈目标管理理论在高校安全管理工作中的应用·····詹凤兰(75)

高校贫困生资助体系现状及对策·····李平(78)

## SCIENCE AND MANAGEMENT (Bi-monthly)

Vol.30, No.2

### CONTENTS

- 05 Further Discussion the Chinese Model on Post-Crisis Era.....MAI Qiang-sheng et al.
- 08 Analysis on Firm's Gambling Activities of Technologic Innovation in Supply Chain.....YU Zhen
- 12 On the Self-actualization of Man as a Positive Hypothesis of Human Nature.....LI Pei-ting
- 17 Reflections on the Work of Engineering Graduate Student Tutor.....FAN Bing-hui et al.
- 20 Knowledge Management: The New Visual Angle of University's Organ's Construction.....ZHANG Chang-hai
- 24 Export Subsidies and Countervailing Government Interests.....YANG wen lan
- 27 Study on Financial Strategy for Enterprise and Investment Abroad for Capital Widening under the Financial Crisis.....SUI Yu-ming
- 33 Competition Situation Analysis and Strategies Consideration in the Japan Software Outsourcing Industry .....XING Qiu-dan et al.
- 36 Risk Analysis of PPP Financing Model.....LI Can-can
- 38 Thought on the Transfer and Adjustment of Industrial Structure in Shandong.....WANG Zhao-chun et al.
- 42 Analysis of Regional Innovation Efficiency From Patent Angle of View of ShanDong Province .....CUI Kai-yuan et al.
- 46 The Status Quo of Management of Scientific and Technological Achievements and Countermeasure in China.....ZHANG wei-bin Li lang
- 50 The Analysis on the Influence of Final Demand on Shandong Economic Growth .....ZHANG Dong-guang
- 54 Corporate Social Responsibility Research Based on Stakeholders by the Perspective of Harmonious .....WANG De-sheng et al.
- 60 Research on Basic Problems of Shandong Strategic Oil Reserve.....LIU dou-dou et al.
- 63 The Study on Relation Structure and Their Functions in SMEs Clusters.....MAO Wen-Jing
- 67 The Influence of Management System of Formosa Plastics on the Mainland Private Enterprises .....WANG Wei-long
- 70 Research on Knowledge Sharing Intention of Workers of Enterprise Based on Social Capital .....XU Hai-ling
- 73 Talking About Achieving the Integrative Management of Material of Dynamoelectric Corporation via the Technology of Informationization.....CHENG Wei-na et al.
- 75 Application of Management by Objective in Security Management of Institutions of Higher Education .....ZHAN Feng-lan
- 78 Situation and Countermeasures to Support Policy System for Undergraduates in Poverty.....LI Ping